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Mötet öppnas 18:15

Vad har hänt sedan förra mötet?
● Student voice
● FuM
● DatE-IT

Den kommande veckan:
● Julmys

Diskussioner:
● TrädgårdsmästerIT:s smurf

- Bakgrund:
- Dom undrar vad vi tycker om smurfen. Är den godkänd?

- Diskussion:
- Passar inte riktigt trädgårdsmästerIT
- Ser inte ut som saft
- Kanske hade varit bättre med en spade
- Jättefin smurf annars

- Beslut: Vi förmedlar våra tankar till TrädgårdsmästerIT
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● Google Workspace Access till föreningar
- Bakgrund:

- Föreningar borde ha Google Workspace access för att

underlätta gemensamt sparande av filer så som FKIT driven och
deras egna filer. Dessutom bra med egna @chalmers.it
mail-addresser för sittande.

- Diskussion:
- Kräver detta GDPR utbildning?

- Ja, men om föreningar också är med på en dag med styrIT
kan de få vara med och träffa alla andra kommittéer vilket
kan ge extra sammanhållning på sektionen

- Hur mycket extra arbete skulle det vara?
- Inte så mycket arbete
- Tar mer tid när folk behöver förlängd access

- Är fördelarna värda det?
- Vad tycker vi?

- Om folk redan har fungerande grejer varför ändra det,
men om det gör nytta är det okej

- Det kan bli lite mer strukturerat och kan vara skönt att få
en separat mejl

- Man kan också väldigt lätt ge alla föreningar
slack-workspace access

- Standardiserade lösningar är bra
- Vi kan tekniskt sätt få problem om vi lägger till föreningar.

- Beslut: Vi undersöker saken vidare

● Motion: Utökad aspbudget
- Bakgrund:

- Det finns en motion om att utöka aspbudgeten
- Diskussion:

- Obgränsad aspning?
- Vad vill vi svara?
- Det är förståeligt att det är en fråga, men det känns som att det

är bra att aspningen finns som en post för att försäkra att det
verkligen blir en aspning.

- Det är skillnad på ett asparr och ett arr som är öppet för
alla, många som kanske skulle gå på vanliga arr kanske
inte känner för att gå på ett arr som är primärt till för aspar
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- Till exempel arrangeras bastun för arrarna medans
puben och gasquen är sparna med och arrar

- Det är väldigt oklart vad som räknas som ett asparr och
inte, skulle man ta bort aspningsbudgetposten så skulle
många kryphål och oklarheter som finns försvinna

- Tar man bort budgetposten är det mer upp
tillsektionsmötet att granska verksamhetsrapporten och
den ekonomiska berättelsen hur mycket pengar som gått
till aspningen.

- Kanske hade varit bättre att lägga aspningsbudgeten på
arrbudgeten och sen ålägga alla att ha minst två asptillfällen
istället.

- De obligatoriska asparren behöver inte vara
jätteavancerade utan kan till exempel vara en intro-kväll
och en där man sitter med på ett möte

- Man kan ha kvar budgetposten men ta bort maxgränsen så det
är upp till kommitéerna hur mycket de vill lägga på aspningen

- Finns en del saker som kan kännas onödiga att det läggs
pengar på under aspningen, det är mycket tradition dock

- Anledningen att aspbudgeten finns är kanske för att det
ska vara rättvist och lika för alla. Men att det är lika för alla
är inte helt rättvist, olika kommittéer har olika söktryck och
olika behov m.m.

- Det händer ofta att om man har mycket pengar kvar så
spenderar man det på dyra saker bara för att nå upp till
maxgränsen på budgeten

- Kan vara bra om man trycker mer på att budgetera efter
behov under till exempel kassörsutbildningar

- Blir mer jobb för kassörerna och det är frågan om de
kommer ta sig an det jobbet.

● GU:are i MRCIT
- Bakgrund:

- Hur löser vi så GU:are kan sitta i MRCIT?
- Diskussion:

- MRCIT anordnar ju också mottagning för GU-masters så det
känns rimligt att GUare skulle få sitta i MRCIT

- Finns en risk annars att det inte blir något MRCIT
- Får vi problem med kåren om vi låter GUare sitta i MRCIT

- Vi skulle kunna fråga kåren om det innan
- Beslut: Vi skriver till kåren och frågar om det är okej med kåren

innan vi går vidare och kollar på att göra stadgeändringar
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Äskningar:
● DegIT pizzor

- Beslut: Godkänd
- Motivering/Diskussion

- Jättebra idé och äskning

● Julmustäskning
- Beslut: Godkänd
- Motivering/Diskussion

- Det är en must-have
- Ska de köpa billiga eller får de köpa märkesjulmust

- Känner man ens skillnaden när man Häfver?
- De får köpa den billiga

Mötet avslutas 21:59

_______________________
Förste justerare
Anton Ekström

_______________________
Andre justerare
Hind Mansour
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